
ĽUBOŠ BLAHA: ROZHODNUTIE EURÓPSKEJ
LIEKOVEJ AGENTÚRY O IVERMEKTÍNE
POVAŽUJEM ZA ŠKANDÁL! EMA SA BEZ
HANBY DISKREDITUJE
- CZ24 News | 24. března 2021

EU: „Aktuálne rozhodnutie Európskej liekovej agentúry o Ivermektíne považujem za
škandál. Čuduje sa ešte niekto, že Európska únia už má 600 tisíc obetí Covidu, kým Čína
ani nie 5 tisíc? Takto to končí, keď niekomu nezáleží na zdraví, ale na ziskoch
farmafiriem.“ Citát Ľuboš Blaha.

Poslanec Ľuboš Blaha sa v statuse na sociálnej sieti rozhorčuje, akým spôsobom Európska lieková
agentúra pristupuje k jednotlivým liekom a vakcínam.

Ivermectin neodporúčajú

Sputnik – podľa Bahu „treba dať zarobiť západným farmafirmám a šíriť nenávisť voči Rusku.“

„AstraZeneca? Zomierajú Ľudia. A tak musela EMA meno Astry očistiť.“

„Astre a EME už neveria ani mnohé štáty Európskej únie, ako aj viaceré štáty z priestoru mimo EU.“

Blaha – video

Záver

„Ale pri Ivermectine treba dať stopku. Hlavne neliečiť ľudí, lebo z toho nie sú prachy. Ľudia sú na
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poslednom mieste.“ konštatuje Ľuboš Blaha.
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